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Spend with your Hang Seng Credit Card at Offering Merchants at Kai Tak Mall,  

Kai Tak Arena, Health and Wellness Centre and Dining Cove to enjoy below special 

offers during Promotion Period:  

推廣期內，憑恒生信用卡於啟德零售館、啟德體藝館、運動健康中心及美食海灣精選商戶簽

賬，即享以下精選禮遇： 

Food & Beverages  
餐飲 

K
a

i 
T

a
k

 A
re

n
a

 

啟
德
體
藝
館

 

 

 

 
 

Otters In A Pot 

倆仨杯 
 

A-004A, Kai Tak Arena 

 

• Enjoy a Complimentary Sweet Potato Balls Upon Spending 

of any drink. 
惠顧任何飲品即可免費獲贈芋泥地瓜球一份。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Available while stocks last. 

• In case of any disputes, Otters In A Pot reserves the right of final decision. 

• 數量有限，送完即止。 

• 如有任何爭議，倆仨杯保留最終決定權。 
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In-Mart  
 

M1-103, Level 1, Mall 1 
 

• Enjoy 5% off upon purchase of HKD300 (Except for Alcohol 

Series and Abalone). 

消費滿港幣 300 享 95 折優惠 (酒類和鮑魚除外)。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount 

and cash coupons. 

• This offer is non-exchangeable for cash or other products. 

• This offer can only be used once. 

• In case of any dispute, In-Mart reserves the right of final decision on all related 

matters. 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

• 優惠不可兌換現金或其他產品。 

• 優惠將只可享用一次。 

• 如有任何爭議，In-Mart 將保留最終決定權。 

 
 

 
Shabu Days 
好鍋日子 

 

M1-206, Level 2, Mall 1 
 

•  Enjoy a can of free drink (Retail Price HKD12) upon 

purchase of any hot pot set.  

惠顧任何火鍋套餐，免費贈送飲品一罐 (價值港幣 12) 。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discount 

and cash coupons. 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

  

 
Twins Liangpi X 

Kabushikigaisha Limited 

兩姊妹涼皮 X 株式会社有

限公司  
 

M1-206, Level 2, Mall 1 

 
 

• Enjoy a HKD20 Set Upgrade upon purchase of any Signature 

Noodles. (Set includes half portion of appetizer and a snack) 

惠顧任何招牌皮麵，即享優惠價港幣 20 升級套餐（包括半份前菜

及一份小食）。 

  
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discount 

and cash coupons. 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 
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GoNuts 
 

M2-016, Level G, Mall 2 

• Enjoy 10% off upon dinnertime dine-in spending of HKD600.  

晚市堂食消費滿港幣 600 可享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• Dine-in consumption only. 10% service charge applies based on original price. 

• The offer is only applicable for Dinner session (6:00pm onwards). 

• Only one offer per table per bill, splitting or combining bills is not allowed. 

• The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and 

cash coupons. 

• The offer is non-exchangeable for cash or other products. 

• In case of any dispute, GoNuts reserves the right of final decision on all related 

matters. 

• 只限堂食惠顧。另設加一服務費，以原價計算。 

• 優惠只適用於晚市 (下午六時起) 。 

• 每檯每單只可享用優惠一次，恕不接受分單或合併賬單。 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

• 優惠不可兌換現金或其他產品。 

• 如有任何爭議，GoNuts 將保留最終決定權。 

 
 

 
 

Greyhound Café 
 

M2-112, Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy 12% off on a la carte menu for dine-in or takeaway. 

單點菜單堂食或外賣自取享 88 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is only applicable to A-la-carte Menu. Except special menus, seasonal 

menus, set menus, private functions, tailor-made menus or other Promotion Menus. 

• This offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. 

• This offer is applicable to both dine-in and takeaway orders. 

• All prices are in HKD and dine in service are subject to 10% service charge of 

original price. 

• 此優惠只適用於單點菜單。 特別菜單、季節菜單、套餐、私人宴會、度身訂造菜單或其他推

廣菜單除外。 

• 此優惠不可與其他優惠及/或推廣同時使用。 

• 此優惠適用於堂食及外賣。 

• 所有價格均以港幣計算，堂食服務須收取原價 10%服務費。 

 
 

 
 

Stecco Natura 

Gelaterie 
 

M2-LA103D, Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy 15% off upon purchase of HKD120. 

消費滿港幣 120 即可享 85 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is valid until 17 September 2025. 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotions, membership offers 

and club point offers. 

• This offer is not available on purchasing pack sets, gift boxes and gift cards. 

• In case of any dispute, Stecco Natura Gelaterie's decision shall be final. 

• This offer is only available at Stecco Natura Gelaterie store in Kai Tak Mall 2. 

• 此優惠有效期至 2025 年 9 月 17 日。 

• 此優惠不可與其他購物優惠、會員優惠及積分計劃同時享用。 

• 此優惠不適用於購買套裝、禮盒及禮品卡。 

• 如有爭議，Stecco Natura Gelaterie 保留優惠之最終決定權。 

• 此優惠只適用於 Stecco Natura Gelaterie 啟德零售館 2 分店。 

 

 

 

 

 

JOMO 
 

M2-LA104A, Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy 5% off upon any purchase. 

任何消費可享 95 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and 

cash coupons. 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 
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Red House 
紅舍 

 

M2-210, Level 2, Mall 2 
 

• Enjoy 12% off on a la carte menu for dine-in or takeaway. 

單點菜單堂食或外賣自取享 88 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is only applicable to A-la-carte Menu. Except special menus, seasonal 

menus, set menus, private functions, tailor-made menus or other Promotion Menus. 

• This offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. 

• This offer is applicable to both dine-in and takeaway orders. 

• All prices are in HKD and dine in service are subject to 10% service charge of 

original price. 

• 此優惠只適用於單點菜單。 特別菜單、季節菜單、套餐、私人宴會、度身訂造菜單或其他推

廣菜單除外。 

• 此優惠不可與其他優惠及/或推廣同時使用。 

• 此優惠適用於堂食及外賣。 

• 所有價格均以港幣計算，堂食服務須收取原價 10%服務費。 

 

 
Sharetea 

歇腳亭 
 

M2-LA209, Level 2, Mall 2 
 

• Enjoy 50% off on the second cup/bowl of the same item. 

任何消費享同款第二杯/碗半價優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.  
• Any disputes, Sharetea reserves the right of final decision. 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
• 如有任何爭議，Sharetea 會保留最終決定權。 

 
 

 
 

Bears & Friends 
 

M2-LA211, Level 2, Mall 2 
 

• Free 3 bags of Fruit Juice Mini Bears gummy (12g) upon 

purchase of HKD100. 

消費滿港幣 100 即可獲得迷你果汁熊仔軟糖（12 克）3 包。 

 

 

 

 
 

Sake Z Plus 
 

M2-222 & M2-223,  

Level 2, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off upon purchase of HKD400. 

• Enjoy 1 extra token upon purchase of 3 tokens. 

消費滿港幣 400 即可享 9 折優惠。 

購買品飲券可享買 3 張送 1 張。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.  
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

  

 
Gyu-Kaku J 

牛角 J 
 

M2-301, Level 3, Mall 2 
 

• Enjoy a free upgrade to Gyu-Kaku Rice (Retail Price HKD9) 

upon purchase of 150g or above yakiniku set. 

惠顧 150g 或以上燒肉定食，可免費升級牛角飯（價值港幣 9）。 

  
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 
• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 
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Ming Garden  
名苑酒家  

  
M2-310, Level 3, Mall 2  

 

• Enjoy a 10% off upon dinnertime dine-in spending on regular-priced 
main menu.  
晚市堂食正價主菜單可享 9折優惠。  
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• Dine-in consumption only. 10% service charge applies based on original price.  
• The offer is only applicable for Dinner session on Mondays to Fridays  (6:00pm onwards, 

except public holidays).  
• Only one offer per table per bill, splitting or combining bills is not allowed.  
• The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash 

coupons.  
• The offer is non-exchangeable for cash or other products.  
• In case of any dispute, Ming Garden Restaurant reserves the right of final decision on all 

related matters.  
• 只限堂食惠顧。另設加一服務費，以原價計算。  
• 優惠只適用於星期一至星期五晚市 (下午六時起，公衆假期除外) 。  
• 每檯每單只可享用優惠一次，恕不接受分單或合併賬單。  
• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。  
• 優惠不可兌換現金或其他產品。  
• 如有任何爭議，名苑酒家將保留最終決定權。  

 
  

 
Shugetsu 

麵鮮醬油房周月 
 

M2-316, Level 3, Mall 2 

 

• Enjoy 15% off upon dine-in spending of HKD300. 

堂食惠顧滿港幣 300 可享 85 折優惠。 

  
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be redeemed for cash or any other product. 

• This offer cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers. 

• This offer is subject to be amended without prior notice. In case of any disputes, the 

restaurant reserves the right of making final decision on all matters concerning the 

offer. 

• 10% service charge is calculated based on the original price.  
• 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

• 此優惠不可與其他折扣及推廣優惠同時使用。 

• 內容如有更改，怒不另行通知，餐廳保留一切最終權利。 

• 加一服務費以原價計算。 

 

 

 
 

Green Coconut 
青椰 

 

M2-403, Level 4, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off upon dine-in spending of HKD100. 

堂食消費滿港幣 100，即享 9 折優惠。 

  
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is only valid for dine-in and takeaway, not applicable to online ordering and delivery 
service. 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 
• 此優惠只限堂食及外賣自取，線上預訂及運費恕不適用。 
• 此優惠不可與其他優惠同時使用。 
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The Pantry Club 

M3-005, Level G, Mall 3 

 

• Enjoy 10% off upon any single purchase of HKD500. 
單一消費滿港幣 500 即可享 9 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is only available on Monday to Friday (except public holiday) after 3pm. 
• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• 此優惠只適用於星期一至星期五（公眾假期除外）, 下午 3 時後有效。 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
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HUNGRY TIGER HIDDEN 

DRAGON RESTAURANT 

& BAR 

餓虎藏龍餐廳及酒吧 
 

WC-401, Level 4,  

Health and Wellness Centre 
 

• Enjoy 10% off regular-priced food and beverages. 

正價食品及飲品可享 9 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is only valid within the Promotion Period, and is not applicable on public 

holidays. 

• This offer is only applicable for the dining spending at the restaurant and not 

applicable for the merchandise items. 

• This offer is not applicable to corkage, cake-cutting charge, private events, the 

purchase of coupons and vouchers. 

• A 10% service charge is calculated based on the original price. 

• This offer must be presented before payment. No retrospective arrangement will be 

accepted. 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, and is non-

exchangeable for cash and/or other gifts. 

• This offer is applicable to both dine-in and takeaway. 

• In the event of any dispute, the decision of Hungry Tiger Hidden Dragon F&B Group 

shall be final. 

• Reservation hotline: (852) 6361 4967 

• 此優惠只適用於推廣期內使用（不適用於公眾假期），逾期無效。 

• 此優惠只適用於餐飲消費，不適用於購買商品。 

• 此優惠不適用於開瓶費、切餅費、私人活動、購買現金券或禮券。 

• 加一服務費將以原價計算。 

• 此優惠必須於付款前出示，期後恕不接受。 

• 此優惠不可與其他優惠同時使用，亦不可兌換現金及／或其他禮品。 

• 此優惠適用於堂食及外賣。 

• 如有爭議，餓虎藏龍飲食集團保留最終決定權。 

• 訂座電話: (852) 6361 4967 
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La Baia  
 

DC-010, Level G,  

Dining Cove 

• Offer 1: Buy 1 get 1 free on curated wines, beers, cocktails, 

mocktails. 

• Offer 2: Upon purchase of HKD500 or above to get 10% off. 

• Offer 3: Upon purchase of HKD1,000 or above to get chicken 

wings/fries for free. 

優惠 1：葡萄酒、啤酒、雞尾酒及無酒精雞尾酒享買一送一優惠。 

優惠 2：消費滿港幣 50 或以上可享 9 折優惠。 

優惠 3：消費滿港幣 1,000 或以上可享免費雞翼或薯條一客。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The Offer 1 is valid only on selected wines, beers, cocktails, and mocktails as 

specified by the restaurant. The free item must be of equal or lesser value than the 

purchased item. La Baia reserves the right to modify or exclude certain brands from 

this offer. 

• The Offer 2 applies to the total bill before service charges. Must be a single receipt 

transaction (no split bills).  

• The Offer 1 & 2 cannot be combined with other promotions or discounts unless stated 

otherwise.  

• For Offer 3, customer may choose either free chicken wings or fries (portion size as 

per restaurant policy). Applicable to dine-in subject to availability. No substitutions or 

cash alternatives for the free item.  

• La Baia reserves the right to amend, extend, or terminate promotions without prior 

notice. The decision of La Baia is final in case of disputes. 

• 優惠 1 只適用於指定精選葡萄酒、啤酒、雞尾酒及無酒精雞尾酒。贈送之飲品必須為同等或較

低價格。La Baia 保留修改或排除指定品牌之權利。 

• 優惠 2 之折扣優惠以服務費前之金額計算。此優惠必須以單一發票計算，分拆帳單恕不受理。 

• 除非另有列明，優惠 1 及優惠 2 均不可與其他推廣優惠同時使用。 La Baia 有權更改或取消有

關優惠。 

• 兌換優惠 3 之客人可選免費雞翼或薯條一客(份量以公司政策為準)。此優惠只適用於堂食及視

供應情況而定，不可替換其他產品或兌換現金。 

La Baia 保留更改、延長或終止優惠之權利而不須預先通知，並保留最終決定權。 

 

  



 

Hang Seng Credit Card Cardholders – Special Offers at Offering Merchants 

恒生信用卡客戶尊享 – 精選商戶購物禮遇 

Promotion Period 推廣期: 2025.09.01 - 2025.10.31 

Terms and conditions apply, for details please visit hangseng.com/shop4. In case of any disputes, the decision of Hang Seng Bank Limited and Merchant shall be final.  
優惠受條款及細則約束，詳情請瀏覽 hangseng.com/shop4。如有任何爭議，恒生銀行有限公司及商戶保留最終決定權。 

6 
 

Sports & Health 

運動及健康 

K
a

i 
Ta

k
 M

a
ll
 1

 

啟
德
零
售
館

1
 

 

 

 
FILA 

 

M1-003 & M1-004,  

Level G, Mall 1 
 

• Selected Footwear buy 1 get 10% off, buy 2 get 15% off. 

指定鞋款買 1 件享 9 折優惠；買 2 件享 85 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is valid from 13 September 2025 to 31 October 2025. 

• 此優惠有效期由 2025 年 9 月 13 日至 2025 年 10 月 31 日。 

 

 

 
Catalog 

 

M1-007 & M1-008,  

Level G, Mall 1 

• Enjoy 40% off on selected regular-priced items. 

指定正價貨品可享 6 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is only applicable at the Kai Tak Mall branch. 

• 此優惠只適用於啟德零售館分店。 
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adidas Sport 

Performance 
 

M2-004 & M2-005,  

Level G, Mall 2 
 

• Upon spending of HKD1,300 to get a small adidas organizer. 

購物滿港幣 1,300 即送 adidas 運動斜背包一個。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• The Promotion is offered by adidas Hong Kong Limited (“adidas”). 

The Promotion applies to purchases of both regular-priced and discounted adidas 

products, but does not apply to accessories, socks, special or limited-edition products 

and selected ranges of products. 

• The gift is subject to availability on a first-come first-served basis. 

• No exchange or refund is allowed for the gift. 

• This promotion is subject to the terms of sale of the adidas stores, and cannot be 

used in conjunction with other promotions, including but not limited to staff discount, 

adiClub offers, coupons and/or promotional codes (unless otherwise specified). 

• This Promotion applies to spending in a single transaction only and is not applicable 

to accumulated transactions. 

• No exchange or refund is allowed for products purchased under this promotion 

unless the product meets the conditions for return / exchange due to quality issues. 

• If any products are returned due to quality issues, leading to the total consumption 

falling below the required threshold under the Promotion, we shall be entitled to 

require customers to return the gift. If the gift cannot be returned due to any reasons, 

we shall have the right to require customers to pay for the gift according to the retail 

price indicated by us. 

• adidas may at its sole and absolute discretion and at any time amend these Terms 

and Conditions or any aspect of the Promotion and/or withdraw or terminate the 

Promotion without prior notice. 

• If there is any inconsistency or ambiguity between the English and Chinese versions of 

these terms and conditions, the English version shall prevail. 

• In case of any disputes, adidas reserves the right of final decision. 

• These terms and conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special 

Administrative Region of the People's Republic of China. 

本優惠是由 adidas Hong Kong Limited (“adidas”) 提供。 

• 本優惠適用於購買正價及減價 adidas 貨品，惟配件、襪、特別版及指定系列貨品除外。 

• 本優惠數量有限，先到先得，送完即止。 

• 禮品恕不可退貨及退換。 

• 該優惠受店鋪的銷售條款限制, 並不可與員工優惠、adiClub 優惠及現金券/優惠券同時使用 

（除特別註明外） 。 

• 該優惠以單次消費淨值計算，累積訂單恕不適用。 

• 除非產品符合因質量問題退換條件，否則在本優惠下購買的產品不允許退換。 

• 如果顧客因質量問題退貨，導致總消費額低於優惠所需的門檻，我們有權要求顧客退還禮品。

如果因任何原因無法退還禮品，我們有權要求顧客按我們指定的零售價支付禮品的費用。 

• adidas 擁有隨時更改此條款及細則的獨有及絕對酌情權，並有權隨時撤回或終止該優惠的任

何部分，恕不另行通知。 

• 如條款及細則的中、英文版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。 

• 如有任何爭議，adidas 保留最終決定權 。 

• 本條款及細則受中華人民共和國香港特別行政區法律管轄。 
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Sports & Health  
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Liverpool FC 
 

M2-003,  
Level G, Mall 2 

 

• Enjoy 10% off upon purchase of HKD500. 
消費滿港幣 500 即可享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• This offer is not applicable to purchase LFC 25/26 HOME and AWAY JERSEY (INCLUDING 

PRINTING). 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
• 此優惠不適用於利物浦 25/26 年度主場及客場球衣（包括印字服務）。 

 

 

PUMA 
 

M2-008,  
Level G, Mall 2 

 

• Enjoy 15% off upon any purchase of regular-priced footwear and 
apparel. 
購買任何正價鞋類及服裝均可享 85 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• Excluded selected items. 
• 指定貨品除外。 

 

 

 
 

National Geographic 
 

M2-012, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy 5% off on regular-priced items. 

正價貨品享 95 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• Exclude carriers and socks. 

• This promotion cannot be exchanged for cash, other coupons, or items. 

• This promotion cannot be used in conjunction with any other promotions. 

• In case of any disputes, The Nature APAC Limited reserves the right of final decision 

on the promotion. 
• 不包括行李箱及襪款。 

• 此優惠不可兌換現金、其他優惠券或商品。 

• 此優惠不可與其他任何優惠同時使用。 

• 如有任何爭議，The Nature APAC Limited 有權保留最終決定權。 

 
 

 

ASICS 
 

M2-014, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy a FREE ASICS FOOT ID COUPON upon any purchase. 
凡購買任何貨品即可獲得 ASICS 免費足部測量服務兌換券。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• The coupon is valid until December 31, 2025. Expired coupons will not be accepted. 
• The coupon will be distributed via the Sportshouse Membership App within 3 business days 

after the transaction is completed. Please complete the membership registration in advance. 
• The coupon is non-refundable, cannot be redeemed or exchanged for cash, or any other 

products/services. No change will be given. 
• Customers must present the coupon prior to registering and using the ASICS 3D Foot ID 

measurement service. 
• The coupon is applicable at designated ASICS store(s) operated by Sportshouse Limited. 
• Daily quota applies; advance reservation is required. 
• Each account/customer may redeem this service with only one voucher per session. 
• Sportshouse Limited reserves the right of final decision and to make changes to these terms 

and conditions without prior notice. 
• 兌換劵有效期至 2025 年 12 月 31 日，逾期作廢。 
• 兌換券將於交易完成後三個工作天內，經由運動家會員 APP 統一發送，請先完成會員註冊。 
• 兌換劵不可兌換現金或任何其他產品/服務，並不設找續。 
• 顧客需於享用 ASICS 3D Foot ID 足部測量服務前，出示兌換券以作登記及核實。 
• 兌換券只適用於指定由運動家有限公司營運之 ASICS 專門店。 
• 每日名額有限，請先預約。 
• 每個帳戶/每位客戶每次只限使用一張券。 
• 運動家有限公司保留最終決定權及隨時更改條款之權利，恕不另行通知。 
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FANTOWN 
聚星商店 

 

M2-015, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off upon purchase of HKD500. 
消費滿港幣 500 即可享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

Crocs 
 

M2-006, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy HKD100 off and selected free gift upon net purchase of 

HKD600. 

凡淨價購物滿港幣 600，即可享港幣 100 折扣及獲贈精選禮品。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• Gifts are available in limited quantities, while supplies last. 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

• 禮品數量有限，送完即止。 

 

 

 

Soclotheshk 
 

M2-106A, Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy 5% off upon purchase of HKD400. 

消費滿港幣 400 即可享 95 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

 
BANANANAXX 

 

M2-117, Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy a set of Limited Bear Print Laundry Bags (large size and 

small size each) upon purchase of HKD1,000 (after discount). 

任何消費折後滿港幣 1,000，即可免費獲得限量版小熊洗衣袋一套（一

組包含大+小尺寸各一）。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• Each customer can redeem once per day. 

• Gifts are available while stocks last. 

• 每人每日限換一套。 
• 數量有限，送完即止。 

 
 

 
 

BIGPACK 
 

M2-217, Level 2, Mall 2 
 

• Enjoy 5% off upon purchase of 2 items or more over HKD400. 
購買 2 件或以上貨品滿港幣 400，即可享 95 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is not applicable to fixed price, selected items and discounted products. 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠不包括公價貨品、指定貨品或減價貨品。 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
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The Commercial Press 

商務印書館 
 

M1-201, Level 2, Mall 1 
 

• Enjoy HKD50 off upon purchase of HKD350 on regular-priced 

Chinese & English titles or Stationery. 

購買正價中英文圖書或文具精品滿港幣 350，可享港幣 50 折扣優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is only applicable to The Commercial Press (M1-201, Level 2, Kai Tak Mall 1). 

• This offer cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers. 

• Excluding special price items / yellow-labelled products / magazines / textbooks / 

reference books / designated professional law books / supplementary exercises / 

novels by Jin Yong / multi-media items / gift vouchers / gift cards / enrollment fee of 

activities and workshop / My Book One Club membership / participating merchants / 

food and beverage items / Environmental Levy Scheme on Plastic Shopping Bags 

and designated items. 

• SUP Retail (Hong Kong) Limited reserves the final right to change the terms and 

conditions of this offer without prior notice. 

• 此優惠只適用於商務印書館（啟德零售館 1,  2 樓 M1-201）。 

• 此優惠不可與其他優惠同時使用。 

• 此優惠不適用於特價品/黃色標貼產品/雜誌/教科書/參考書/大專書/指定專業法律書/補充練習

/金庸小說/多媒體影音產品/書券/購書卡/工作坊、活動報名費/一本讀書會會籍/特約商戶貨品

/Cafe 餐飲項目/繳交塑膠購物袋環保徵費及指定貨品。 

• 聯合新零售(香港)有限公司保留修訂此優惠條款及細則之最後權利。 
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Playful Store 

 

M2-114, Level 1, Mall 2 

 
 

• Enjoy 12% off upon purchase of regular-priced items of HKD200.

購買正價產品滿港幣 200 可獲 88 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

Home and Electronics 

家居及電子用品 
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Simmons 
蓆夢思 

 

M2-417, Level 4, Mall 2 

 
 

• Buy 1 Get 1 Free on Beautyrest® Sleepmate pillows. 

• Get HKD3,000 off when you purchase any Beautyrest® Kailano 

or Karolina mattress models (Made in Canada). 

• Receive a Beautyrest® Pillow Case set as an extra gift with 

any purchase of Japan-made BackCare® mattresses. 

甜夢® Sleepmate 枕頭買一送一。 

購買任何甜夢® Kailano 或 Karolina 床褥型號（加拿大製造），可

享港幣 3,000 折扣優惠。 

購買任何日本製 BackCare®床褥，額外獲贈甜夢®枕袋套裝。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
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AEON STYLE 

 

M2-B101, Level B1, Mall 2 

 
 

• Enjoy HKD10 off upon purchase of HKD120. 

消費滿港幣 120 即可享港幣 10 折扣優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used with any other promotional offers. 

• KOMEDA'S Coffee is excluded. 

• This offer is not applicable to any non-sale item such as shopping plastic bag or any 

redemption item." 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

• 不適用於 KOMEDA'S Coffee。 

• 此優惠不適用於非銷售品 (例如購物膠袋及換購品)。 
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JOYPOLIS SPORTS 

Hong Kong  

JPS超動感世界 

 
Level G - Level 4,  

Health and Wellness Centre 

 
 

• Enjoy 12% off upon purchase of the JPS Pass. 

購買 JPS 超動感全票可享 88 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is valid once for the purchase of JPS Pass at a maximum of four tickets. 

• This offer can only be used on regular days, excluding Saturday, Sunday, school 

holidays, public holidays and the day before public holiday. 

• This offer can only be used at the on-site ticketing office; online or other channel 

purchase of JPS Pass is not accepted. 

• Children aged 11 or below must be accompanied by an adult aged 18 or above, 

the adult has to hold a valid ticket. 

• Participants must wear grip socks for some experiences, they can purchase on-site 

(HKD30). 

• This offer cannot be exchanged for cash or other offers, nor can it be used in 

conjunction with other promotions. 

• In case of any disputes, the decision of JOYPOLIS SPORTS HONG KONG shall be final 

and binding. 

• Business Hours: 10:30-20:30 (Last admission: 18:30) 

• WhatsApp: (852)6683-7186 

 

• 此優惠適用於購買 JP 超動感全票一次，最多四張。 

• 此優惠適用於平日，不包括星期六、日、學校假期、公眾假期及公眾假期前夕。 

• 此優惠只可於現場售票處使用，恕不接受網上或其他渠道購買 JP 超動感全票。 

• 11 歲或以下小童須由 18 歲或以上成人陪同方可進場，該成年人須持有效門票。 

• 參加者於部份體驗必須穿著防滑襪，可以在現場以港幣 30 購買。 

• 此優惠不可兌換現金或其他優惠，亦不可與其他推廣同時使用。 

• JOYPOLIS SPORTS HONG KONG（JP 超動感世界）對本優惠之所有事宜均有最終而具約束

力的决定權。 

• 營業時間：10:30-20:30（最後入場時間 18:30） 

• WhatsApp: (852)6683-7186 

 

 


